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Protokoll från styrelsemöte med Hallands Naturskyddsförening, 23/10 2023 
Dag: Måndagen 23/10 kl 18.30-21, Digitalt möte. 
Närvarande Eva Anani, Bo Hansson, Kerstin Seger, Lars Hellsborn och Anders Tullander 
 
1. Mötes öppnas och dagordningen gås igenom 
 
2. Val av mötessekreterare, Anders 

 
3. Föregående protokoll 18/9  är utskickat och godkändes 

 
4. Inkommen post 

Förslag till beslut och skötselplan för utvidgning av naturreservatet Porsbjär i 
Halmstads kommun 
Förslag till beslut och skötselplan för det blivande naturreservatet Bockalt i Halmstads 
kommun 
 

5. Skickade skrivelser, inga 
 
6. Rapporter från aktiviteter 

Kretskonferens 30/9-1/10 Horred, Rent vatte? PFAS, textilindustrins påverkan i Viskan 
och gruvbrytning. Totalt 45 deltagare, 8 deltagare från Halland varav Bosse och Anders 
från styrelsen. 
Kurs i Naturvårdsarter 14-15/10 Skogsnätverk Väst, Sjövik, Lerum, 26 deltagare 
inklusive ledare. 
Inspirationshelg 14-15/10 Riks Stockholm, Marijke Christiansson från Södra Halland 
deltog. 
Länsordförandekonferens 21-22/10 Riks Stockholm. Presentation av nya styrelsen, 
denna gång var de med och diskuterade. Utvärdering stämma, vårat brev nämndes 
men kommenterades inte. Förslag på åtgärder, se bilaga, presenterades så någon 
påverkan har brevet fått. Även förslag till policydokument presenterades ”Hållbar 
samhällsekonomi”. Anders deltog. 

 
7. Information 
 
8. Hallands Natur ”Planetära gränser” 

Anders Wirdheim, ställer upp som redaktör 
Förslag på ämnen för artiklar och författare, se bilaga 
Vi hjälps åt att få tag i de som kan stänkas skriva något. Återrapportering till Anders o 
Tommy. Förslagslistan får uppdateras med förslag och namn. 
Inget stöd från Region Halland, miljöorganisationer fanns inte med på listan över vilka 
som kunde söka stöd. Listan revideras till 2026! 

 
9. Ekonomi 

Skogsnätverk Väst har fått 50.000 kr i projektbidrag för hösten 2023. Inbetalda avgifter 
till kurs i naturvårdsarter 15.800 kr. Bidrag via Swish för ”klimatfika” på ca 10.000 kr. 
Vi skall öppna ett kapitalsparkonto, med ränta. 
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10. Info från regionalt kansli Väst. Inget nytt. 
 
11. Info från kretsarna 

Kungsbacka, Svampexkursion 17/9 med 40 deltagare. Slåtter 20/9 med 5 deltagare. 
Hylte, Svampdag 7/9 i Femsjö, med 80-100 deltagare. 
Varberg, Miljövänliga veckan Eko, för ett hållbart jordbruk. Står dels på torget och 
deltar på öppen gård på Törlans lantbruk, tillsammans med Ekologiska Lantbrukare 
Halland, Länsstyrelsen, Varbergs sparbank och Studiefrämjandet. Ca 200 deltagare. 
Ulli i kubik på Öströ 1/10 tillsammans med Region Halland och Studiefrämjandet. 
Anordnade även bussresa med ukrainska flyktingar till naturreservat. 

 
12. Rapporteter från deltagande i externa organisationer, inga 
 
13. Fastigheter  

Belysning utanför sin tomt på våran fastighet i Steninge. Inget att rapportera. 
Björkelund, alla har läst informationsbrevet från Ebba 
Brandsynen som gjordes på Björkelund, inga noteringar inkomna. 

 
14. Uppdateringar på hemsidan. Anders tillsammans med Tommy ser till att uppdatera. 
 
15. Nästa möte, För uppföljning av Hallands Natur 13/11 kl 19.30-21 (reservtid 20/11) 

Digitalt 
Nästa styrelsemöte, 10/1 kl 18-21 i Halmstad (reservdag 11/1) 

 
 
16. Övrigt. Hylte skall bestämma datum i april för länsstämma 2024. 
 
 
 
Vid pennan Anders Tullander 
 
Bifogade dokument 
Några utvecklingspunkter inför riksstämma 2025. 
Hållbar samhällsekonomi (förslag till policydokument) 
Förslag till Hallands Natur 2024 
 


